
Minnesanteckningar från styrelsemöte 19 februari 2019 i Villaföreningen Dungen 

Närvarande: Ylva, Helena, Peter, Göran 

Anmält förhinder: Kristina och Petra (suppl.) 

 

1. Ekonomi 

Bokslutet är inte klart men några överraskningar är inte att vänta. Peter återkommer inom 

kort med bokslut och förslag på budget för 2019 

 

2. Bullerutredning 

Diskuterades den simulerade bullerutredningen av fastigheten Slänten 18 som har gjorts av 

KG Sandström. Är det givna grundförutsättningarna för simuleringen riktiga? Små 

förändringar i förutsättningarna får stort utslag i beräkningarna. 

Dungens kontakt i frågan, Lasse Brännström, har skickat ett antal uppföljande frågor till 

kommunen och styrelsen avvaktar kommunens svar. 

 

3. Förberedelse Vårstämman 

• Lokal är bokat den 26 mars 19–21 i Magasinet Juringe 

• Förslag på årsavgift 2019 bestäms när bokslutet 2018 och budgeten 2019 finns 

färdigt. 

• Styrelsens förslag på vårstäddag blir 27 april  

• Även förslag på datum för Höststämman (22 oktober) och höststäddag (9 november) 

kommer att läggas fram på Vårstämman. 

• De ”Allmänna råd och riktlinjer för förvaring i garagen” som bestämdes på höst-

stämman kommer att delas ut i samband med Vårstämman 

Förslaget, från höststämman, att boka in någon person som pratar brandsäkerhet till någon 

städdag bordlades. 

4. Övriga frågor 

Problemet med oskattade och obesiktigade bilar på gästparkeringen tycks, åtminstone för 

tillfället, vara löst. 

 

Diskuterades att ta ett samlat grepp för modernisering av garagen (nybyggnation med förråd 

och plats för moderna bilar, ladd-stationer, bullerskydd mot gatan mm) och för ett bättre 

utnyttjande av garageplanens yta, något som efterfrågas av en del medlemmar.  

En intresseinventering bland de boende är en möjlig start men inför en sådan inventering bör 

tankegångar, behov, möjligheter och önskemål på förändringar preciseras och bäst är att 

utse en arbetsgrupp som formulerar ”frågan”. 

 

Sommarfesten med knyt som genomfördes i augusti var mycket uppskattad och ett utmärkt 

tillfälle att lära känna grannar. Ambitionen är att ordna en likande fest även 2019. 

 

5. Mötet avslutades 

 

Vid tangenterna, Göran L. 


